
Krajevna skupnost Smlednik:

Pestijo jih težave
s kadri

V krajevni skupnosti Smlednik živi 1.450
krajanov v vaseh Smlednik, Moše, Dragočajna
in Hraše. Že pred leti so se odločili, da vsako
leto v eni vasi opravijo večja komunalna de-
la. Tako so z zglednim sodelovanjem že asfal-
tirali poti v vseh vaseh, med katerimi so lani
asfaltirali kilometer poti v Hrašah. Krajani so
sami zbrali 120 tisoč dinarjev samoprispevka,
ker pa so delali sami, so prihranili nadaljnjih
100 tisoč dinarjev.

Asfaltiranje poti je za njih bila nujnost,
saj so bile poti ob večjih nalivih vedno uni-
čene, popravilo in vzdrževanje pa zelo drago.
Poseben problem pa predstavlja neurejena ka-
nalizacija, saj je izvedba kanalizacijskega si-
stema zelo težka zaradi ilovnatega terena. kra-
jevna skupnost pa zaenkrat nima denarja niti
za načrte.

Pestijo jih tudi težave zaradi nizke nape-
tosti električne energije, medtem ko so javno
razsvetljavo v zadnjih letih uredili. Prostori
krajevne skupnosti so brez telefona ter tudi ni
možnosti napeljave. V kraju je 30 priključkov,
vendar prosilcev za napeljavo je vsaj še tri-
krat toliko. Težave so tudi z vodo v poletnem
času, ko so odvisni od porabe v pitališču »Emo
ne« v Hrašah, nemalo skrbi pa jim povzroča
pokopališče, ki je premajhno, razširitev pa ni
možna.

V vaseh krajevne skupnosti je vse več mla-
dih družin, ki imajo težave z otroškim var-
stvom. Dogovorili so se, da v ta namen pre-
uredijo bivše prostore gostilne Valburga in bo-
do dela stekla še v tem letu.

Financiranje krajevne skupnosti je urejeno
s samoupravnim sporazumom, drugi vir je de-
nar iz sklada »dinar na dinar« glede na zbra-
ni samoprispevek (lani 240 tisoč dinarjev),
tretji pa so lastni dohodki, predvsem od odla-
gališča smeti.

Sestankujejo v lepo urejenih prostorih kra-
jevne skupnosti. Povezanost krajevne skupno-
sti s krajani se kaže tudi v tem, da vse kra-
jevne probleme rešujejo skupaj. vse pomemb-
ne odločitve se sprejemajo ob prisotnosti dele-
gatov splošne delegacije krajevne skupnosti
ter predslavnikov družbenopolitičnih organi-
zacij. Posebnih težav s sklepčnostjo na scjah
ponavadi nimajo, le včasili se zatakne pri de-
Iegaciji, ko je na dnevnem redu zasedanja zbo-
rov skupščine vrsta »mestnih« vprašanj, ki jih
kot krajane obrobne krajevne skupnosti ne za-
nimajo preveč.

V srednjeročnem programu načrtujejo so-
delovanje pri graditvi telovadnice pri osnovni
šoli »Simon Jenko«, ki je bila sporazumno s
krajevno skupnostjo Vodice vnešena v pro-
gram samoprispevka II ljubljanskih občin ter
asfaltiranju ceste Smleclnik—Vikrče, ki jim bo
skrajšala vožnjo do Ljubljane za celih 15 mi-
nut.

Delo krajevne konference SZDL je bilo la-
ni predvsem usmerjeno v akcijo za samopri-
spevek II ljubljanskih občin. Z odločno akcijo
na dveh zborih občanov so uspeli nvrstiti v
program graditev tudi telovadnico pri osnovni
šoli. Rezultati referenduma so potrdili njihovo
pravilno zasnovano in izvedeno akcijo, saj so
dosegli najboljše volilne rezultate v občini —
glasovalo je 98.32 °/o volilnih upravičencev, ZA
pa je glasovalo kar 87 %. Tudi ob akciji zbi-
ranja pos«jila za ceste so bili med najuspeš-
nejšimi v občini. Delovanje krajevne konfe-
rence SZDL je v kraju zelo cenjeno. čeprav
zaradi kadrovskih težav niso dovolj storili na
področju kmetijstva, kjer je posebno pere6
problem starostno zavarovanje kmetov, odha-
janje mladine s kmetij ter težave s kmetijsko
zadrugo Medvode. F. Rozman


